
ΠΕΙΘΑΡΧΙΑ ΚΑΙ ΥΠΟΜΟΝΗ 
 
ΡΙΣΚΟ? 

 
Το ρίσκο δεν είναι επικίνδυνο.  Επικίνδυνο είναι η άγνοια.  Όταν δεν ξέρεις και δεν 
μαθαίνεις για να βελτιωθείς. 
 
“Όποτε φοβόμαστε είναι γιατί δεν γνωρίζουμε αρκετά.  Αν καταλαμβαίναμε αρκετά, δεν θα 
φοβόμαστε ποτέ!”. 
 
Να βασίζεσαι σε υπολογισμένο ρίσκο και να μπεις στο μεγάλο παιχνίδι!  Κάθε φορά που 
ρισκάρεις δεν τζογάρεις, δεν προχωρείς στα τυφλά.  Πάντα να ξέρεις και να υπολογίζεις 
καλά τις κινήσεις σου. 
 
Σε μια στρατηγική επιτυχίας συνυπάρχει πάντα και η αποτυχία.  Όποιος έχει στρατηγική 
χωρίς να υπολογίζει την αποτυχία, έχει στρατηγική για αποτυχία.  Το πραγματικό ρίσκο 
είναι η άγνοια και η αλαζονεία πως τα ξέρουμε όλα! 
 
Αν θέλεις να γίνεις πλούσιος, ποτέ μην σταματάς να μαθαίνεις για τον τομέα που σε 
ενδιαφέρει.  Θα είναι πιο εύκολο και πολύ ευχάριστο αν επιλέξεις έναν τομέα που σου 
αρέσει και σε συναρπάζει.  Πάντα υπάρχει μια ευκαιρία, κάτι καινούργιο που μπορείς να 
μάθεις. 
 
ΔΡΑΣΗ ΤΩΡΑ! 

 
Ο πιο βασικός λόγος αποτυχίας είναι το ότι δεν ξεκινάς καν!  Και ένα στοιχείο πιο 
σημαντικό από την πίστη είναι η δράση! 
 
“Ο κόσμος είναι γεμάτος από ονειροπόλους”.  Το ‘αύριο’ είναι η πιο καταστροφική λέξη.  
Το ‘αύριο’ είναι το άλλοθι του αποτυχημένου. 
 
Ξεκίνα!  Πάντα κάνε ο,τι μπορείς, με ο,τι διαθέτεις και από όπου βρίσκεσαι τώρα! 
 
Η επιτυχία έχει σχέση με τη δράση.  Οι επιτυχημένοι άνθρωποι συνεχίζουν να κινούνται.  
Κάνουν λάθη αλλά δεν τα παρατάνε! 
 
Μια καλή ιδέα που βάζεις σε εφαρμογή σήμερα είναι πολύ καλύτερη από μια τέλεια ιδέα 
που εφαρμόζεις αύριο!  Σήμερα λοιπόν, πάντα σήμερα!  Δεν υπάρχουν περιθώρια για 
αναβολές. 
 
Το μυστικό του πλούτου είναι η άμεση δράση.  Η μοναδική πηγή του κακού είναι ο φόβος.  
Η αποφυγή της δράσης προέρχεται από τον φόβο της αποτυχίας. 
 
“Ο φόβος δεν υπάρχει, είναι μόνο μια σκέψη, είναι μια ιδέα στο μυαλό μας”. 
 
Η ψυχολογία του Νικητή:      Δεν παίζω για να μην χάσω!   Vs Παίζω για να κερδίσω! 
 



Εμείς πάμε με τον Νικητή!  Πρώτα στο μυαλό.  Όταν βλέπεις συνέχεια τον εαυτό σου να 
πηγαίνει καλά και να πετυχαίνει, ξεφεύγεις από το φόβο. 
 
“Οποιοσδήποτε φόβος ξεπερνιέται πάντα με την άμεση δράση”.  Πήγαινε εκεί που 
φοβάσαι να πας!  Κάνε αυτό που φοβάσει να κάνεις!  Αν προσπερνάς ο,τι μεγάλο φοβάσαι, 
προσπερνάς και τις μεγαλύτερες ευκαιρίες. 
Όπως φοβάσαι εσύ φοβούνται και οι άλλοι!   Και ούτε καν προσπαθούν!  Γίνε αυτός που 
προσπαθεί.  Γίνει αυτός που κερδίζει.   
 
“Το 1ο βήμα είναι και το δυσκολότερο”. 
 
Η αμφιβολία οποιασδήποτε μορφής μπορεί να εξουδετερωθεί με τη δράση και μόνο.  Ποτέ 
δεν είναι αργά!  Όρισε τον νέο στόχο του καινούργιου σου εαυτού.  Υπάρχει πάντα χρόνος, 
χώρος και δυνατότητα.  Θάψε το παρελθόν .  ξαναγεννήσου αυτή τη φορά Νικητής.  Η αρχή 
είναι η πιο δύσκολη.  
 
ΑΚΑΤΟΡΘΩΤΟ; 

 
Ο,τι φαίνεται ακατόρθωτο γίνεται εφικτό με έναν τρόπο:  Χώρισε το σε απλά μικρά βήματα 
(διαδοχικά), κάνοντας αποτελεσματικά.  Κάθε βηματάκι θα έρχεται πιο κοντά και τελικά θα 
φτάσεις στο στόχο σου. 
 
Συχνά ο λόγος που δεν πετυχαίνουμε είναι γιατί δεν μας “γεμίζουν το μάτι” τα μικρά 
βηματάκια:  “Να αποταμιεύω €100 το μήνα;  Σιγά μη γίνω πλούσιος έτσι!”. 
 
“Τίποτα δεν είναι δύσκολο αν το διαιρέσεις σε μικρά βήματα”.  Οι ζωές μας 
διαμορφώνονται από αυτό που κάνουμε συνέχεια, επανειλημμένα.  Μην μιμείσαι άλλους! 
 
Το που βρίσκεσαι σήμερα είναι το αποτέλεσμα των αποφάσεων που πήρες ή δεν πήρες!  
Το που θα βρίσκεσαι όμως αύριο θα είναι αποκλειστικά και μόνο από το αποτέλεσμα των 
επιλογών που θα κάνεις σήμερα!  Και κάθε μέρα, ξεκινώντας από σήμερα... 
 
Πρέπει να επανεφεύρεις τον εαυτό σου!  Η μεγαλύτερη επένδυση είναι ο εαυτός σου.  Για 
να καταφέρεις κάτι που δεν έχεις καταφέρει ποτέ, πρέπει να γίνεις κάτι που δεν ήσουν 
ποτέ ή να κάνεις κάτι που δεν έκανες ποτέ! 
 
 


